
Silné reflektory a plátno byly
hlavními pomocníky pøi úvodním ceremoniá-
lu. Zaèátek sice odstartoval naèas, nìkteøí
úèastníci však v tu chvíli stále ještì dostávali
u vchodu kahánky se svíèkami. Inu nikdo není
dokonalý, �e?

Stínové divadlo byl zdaøilý nápad. Pøíprava
dekorací urèitì zabrala spoustu èasu. Historií
inspirovaným scénáøem nás provedli Pokrok
a Múza. Spoleènými silami vytvoøili »nìco«,
stromy, uhlí, civilizaci, havíøe a tak nìjak mimo-
chodem vznikla CVVZ.Aproè ne v Ostravì, �e?

Zrádným prvkem, se kterým obì pøedstavitelky
prùvodcù historií nepoèítaly, byly mikrofony, které
opravdu pracovaly spolehlivì a pøenášely i to, co
mìlo zùstat skryto v jejich myslích.

Po krátkých oficialitách došlo na zpívání písnì
Jarka Nohavicy „Ostravo, Ostravo…“ kde u� to
organizátorùm zaskøípalo trochu více.

Nakonec byl tedy dojem z výborného nápadu
a nároèné pøípravy ponìkud rozpaèitý. Kahany
pomalu dohoøívaly (u nìkterých doslovnì)
a úèastníci se pomalu pøesouvali k budovì, kde
pro nì byla pøipravena pamìtní kartièka s kous-
kem uhlí. Touto zkouškou trpìlivosti prošli úèastní-
ci opìt s klidem. Inu co jim zbývalo, �e?

Buïme shovívaví, kdo z vás by zachoval klid,
kdyby pøed ním stálo 600 lidièek a z oèí jim bylo
mo�no èíst: „Tak co Ostraváci, co pøedvedete…?
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Michael

Tak jsme zahájili…
Tak jsme zahájili…

Jedním z programù,
který jste mohli vèera
navštívit bylo i »Hraní
v èajovnì«.

Prvním hráèem byl
Jo�ka, jeho� jméno bylo
pod programem
uvedeno, brzy se
ale našli i další
hráèi a tak pøibyly
j i n é n á s t r o j e
a nechybìly ani
housle.

Opìt se ukázalo,
�e písnièky jsou
jednou z vazeb,
která úèastníky
CVVZ spojuje.

Volné hraní, byl
název pøíhodný,
proto�e vskutku
z a z n ì l y p í s n ì
rùzného pùvodu,
inu však mnozí
z vás ví, co hrajete
u táborákù a na
výpravách.

Kdo pøišel nepro-
hloupil, proto�e to

byl pìkný zaèátek pobytu
v Ostravì. Mo�ná jen
škoda, �e kapacita míst-
nùstek v krytu je nevelká,
tak�e se jednalo o akci
spíše komorní.

KONCERT
V ÈAJOVNÌ
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Vázané stavby

B u b n o v á n í n a
DJEMBE

pátek 8:00 a� 9:30
10:00 a� 11:30
12:30 a� 14.00
14:30 a� 16:00

pátek 10:00 a� 11:30
sobota12:30 a� 14.00
nedìle 8.00 a� 9:30

pátek 10:00 a� 11:30
sobota8:00 a� 9.30

Pokud patøíte k tìm,
kteøí si myslí, �e bez
poøádných høeb íkù
nejste schopni táborové
stavby zvládnout, urèitì
se pøijïte podívat. Navíc
získáte inspiraci, jak
zpestøit program pøi
oddílové èinnosti nebo
na táboøe .

Dají se skloubit mobilní
te le fony, komerèn í
zábava a jiné "neduhy"
moderní spoleènosti
s èinností v oddíle?
Pøijïte se podívat a najít
inspiraci.

Dopøejte si trochu
oddechu pøi høe na
tradièní africké bubny.
Nauèíte se základní
údery a nìkteré rytmy.

Moderní trendy v èin-
nosti oddílu

ÈEKÁ

CO NÁS

co nám øekli úèastníci

Líbí se mi to tady, jenom ze
zaèátku tu byly zmatky, veliké
zmatky. Ale teï u� je to v poho-
dì a myslím si, �e to tady u�
bude moc pìkný a bude to
dobrý.

Zaèínalo to zmatkama , ale
teïka je to taková pohoda. Líbí
se mi tu. Doufám, �e to bude
o hodnì lepší.

Zatím se mi to tu líbí, tìším
se, �e to bude ještì lepší ne�
v pøedchozích letech.

Práve zme prišly, chaoz, zme
hladné a teším sa, aké budú
sekcie aj dielne. Práve som sa
dopisovala na putovné tábory
u Jerryho, nemala som èas
dopredu, proste to nevyšlo.

Prvé dojmy sú úplne skvelé,
je to tu zatial dobre zariadené.
Len ma najviac mrzí, �e
nemám prihlásený program
bubnovanie na djembe, ale to
sa hádam vyrieši. Ono to u�
bolo obsadené, potom to
zvätšili a u� sa nedalo prihlási�,
keï som bol na internete a tu
keï som prišiel, u� to bolo zase
obsadené.

Michal, Krnov

Milan, Krnov

Vìrèa, Osek

Ibaiva, Bratislava, SK

Aïo, Banská Bystrica, SK

Je to tu super, vyzerá to
super, len vo štvrtok není jedlo
veèer a ja som hladný.

A� na to, �e máme trošku
chaoz v budove, tak je to velmi
dobré, príjemná organizácia,
príjemní ludia. Nebol problém
vybavi� , èo bolo tøeba. U� sa
l e n t e š í m n a a k t i v i t y.

Mám tuhle akci rád kvùli
tomu, �e tady potkám lidi stejné
krevní skupiny, naladìné na
stejnou vlnu. U�iju spoustu
srandy a strávím dobøe víkend.
Dojmy po první hodinì –
zaèáteèní zmatky.Ale to je v�dy
na tak velké akci.

Jeremy, Banská Bystrica,SK

A¾a, Martin, SK

Hanz, Ostrava

a hlas od poøadatelù

Pøijezd na CVVZetku bývá pro organizátory v�dy
náporem. Nebudeme si nalhávat, �e málokomu se chce
èekat v nìjakých dlouhých frontách.

U� nìjaký rok se poøadatelé vyrovnávají s tímto nápo-
rem vcelku dobøe a ani letošní rok nebyl výjimkou. Bìhem
prvních pár hodin, kdy CVVzetka bì�ela jsme vyzpovídali
nìkolik úèastníkù. Zajímalo nás, jaké jsou jejich první
dojmy.

ZAÈÁTEK MNOHÉ NAPOVÍ


